
PROTOKÓŁ NR 33/10

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 9 lutego 2010 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Lucjan Łągiewka,

3. Andrzej Machnica, 

4. Zbigniew Mazurak,

5. Tomasz Nowicki

6. Henryk Płoński.

Zaproszeni goście:

1. Kawałek Irena,

2. Woźniak Krzysztof,

3. Krysiak Małgorzata,

4. Nowosielski Ryszard,

5. Ewa Pędziwiatr, 

6. Monika Poczykowska, 

7. Mirosław Górecki.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie  skargi  P.  Marczewskiej  odnośnie  przetargu  na  dożywianie  mieszkańców 

objętych opieką MOPS.

2. Analiza  i  wystosowanie  wniosku do Burmistrza,  aby  przedstawił  z  KSWiK sumę kwoty  i 

stanowiska, na jakie zostały przeznaczone premie w roku 2009.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Skarga pani MARCZEWSKIEJ dotyczyła decyzji z dnia 2 lutego 2010 r. mówiącej o wyłonieniu 

dzierżawcy na prowadzenie stołówki szkolnej i bufetu oraz dzierżawę tych pomieszczeń wraz z zapleczem w 

Szkole Podstawowej nr 1 w Kowarach.

Zaproszona na spotkanie Dyrektor Szkoły nr 1 Pani Krysiak doskonale wyjaśniła rolę takiej stołówki, zasady 

konkursu oraz zanegowała istniejące dotąd zasady jej prowadzenia. Pan Woźniak Krzysztof przewodniczący 

tego konkursu (przetargu) również udowodnił prawidłowość jego przebiegu.

Problem, który niepokoi Komisję Rewizyjną to brak wydawania obiadów (dożywiania) mieszkańców objętych 

MOP-sem, w którym to konkursie nie było takiej oferty. Z wypowiedzi Dyrektor MOPS P. Ireny Kawałek 

wynika, że 264 osoby, w tym 60 dzieci, winno korzystać z takiej formy dożywiania i do tej pory korzystało na 

stołówce przy Szkole nr 1 i Szkole nr 3.

Zabezpieczenie posiłków jest konieczne, należałoby więc ten problem rozwiązać, ale również bez uszczerbku 
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na bezpieczeństwie dzieci – uczniów szkoły.

Tak więc problem ten pozostaje w gestii władz miasta i wymaga jak najszybszego rozwiązania.

Ad. 2   Komisja Rewizyjna mając na uwadze bardzo złą sytuację finansową Spółki KSWiK, której 

Gmina Kowary jest  współudziałowcem, jak również roszady personalne występujące w tej  Spółce,  co jest 

następstwem złego zarządzania w niej, postanowiła wnioskować do P. Burmistrza o udostępnienie niektórych 

danych o Spółce Radzie Miejskiej.

Ponieważ KR odbywała posiedzenie wraz z Komisją Zdrowia i Opieki Społecznej na posiedzeniu poruszona 

była sytuacja, jaka może powstać po przyłączeniu Szpitala „Wysoka Łąka” ze Szpitalem Wojewódzkim, który 

jest zadłużony. Przedstawicielka pracowników Szpitala „Wysoka Łąka” prosiła władze miasta o wsparcie, aby 

można zatrzymać proces łączenia szpitali. 

Wnioski:

1. Komisja  Rewizyjna  wnioskuje  do  P.  Burmistrza  miasta  Kowary,  które  jest  wspólnikiem  Spółki 

KSWiK, aby poprzez członka Rady Nadzorczej tej Spółki – przedstawiciela Gminy Kowary dostarczył 

Komisji  Rewizyjnej  dane  o  wysokości  wypłaconej  premii  pracownikom  S-ki  KSWiK  w  r.  2009. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami nie żądamy żadnego imiennego zestawienia. 

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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